

中国
统计
年鉴
1997

CHINA STATISTICAL YEARBOOK

中国统计年鉴

CHINA STATISTICAL YEARBOOK

1997

(总第16期 No. 16)

国家统计局编

Compiled by
State Statistical Bureau,
People's Republic of China



中国统计出版社

China Statistical Publishing House

ISBN 7-5037-2472-2



9 787503 724725 >

(京)新登字 041 号

©中国统计出版社。

版权所有。未经许可，本书的任何部分不得以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载本书任何一部分或全部。

Copyright © China Statistical Publishing House All rights reserved. No part of the Publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目 (CIP) 数据

中国统计年鉴 1997: 汉英对照. 国家统计局编.

- 北京: 中国统计出版社, 1997.8

ISBN 7-5037-2472-2

I. 中...

II. 国...

III. 统计资料 - 中国 - 年鉴 - 1997 - 汉、英

IV. C832-54

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (97) 第 10009 号

国外发行总代理: N.C.N.LIMITED

新中国新闻有限公司

5, Sharp Street West, Wanchai, HongKong

香港湾仔霎西街 5 号

电话 Tel: (852) 25752197 28313412

传真 Fax: (852) 28381177 28313433

中国统计出版社出版

Published by China Statistical Publishing House

(中国·北京三里河月坛南街 75 号 100826)

75 Yuetan Nanjie, Sanlihe Beijing 100826 P. R. China

中国科学院印刷厂印刷

787×1092 毫米 16 开本 56.125 印张 140 万字

1997 年 9 月第 1 版 1997 年 9 月北京第 1 次印刷

印数: 1—18000

国内定价: 150.00 元

海外定价: 99.95 美元

《中国统计年鉴》编委会和编辑出版人员

一、编委会

主 编：刘 洪

副 主 编：邵宗明 卢春恒 翟立功 贺 铿 叶 震

编辑委员：(以姓氏笔划为序)

文兼武	任才方	刘成相	权贤佐	李启明	李 强
李露华	苏福刚	金兆丰	林贤郁	张为民	张守清
张新民	邱晓华	徐正一	章钟基	谢鸿光	

二、编辑工作人员

总编辑：叶 震

副总编辑：谢鸿光 金兆丰

编辑部主任：李小维 朱维盛

编辑部副主任：周立东 徐 辉 黄 培

编辑人员：(以姓氏笔划为序)

马京奎	王 猛	王有捐	王跃新	石 婷	石毅华
邢俊玲	杜希双	李 莉	李学智	李晓超	李慧民
沈智宏	陈晓杰	季咏华	张 琪	张晓露	张希云
杨晓明	郝胜龙	唐 平	崔晓红	程宏丽	戴桂芳

英文校订：吴 辉

英文翻译：吴 辉 朱维盛 徐 辉 周立东 郝胜龙

责任编辑：徐 辉 宋安辉

数据处理：郝胜龙 石毅华

三、出版发行工作人员

出版部主任：刘国林

发行部主任、副主任：聂振杰 索贵奇

封面设计：张建民

Editorial Board and Staff

I . Editorial Board

Chairman: Liu Hong

Vice - chairman: Shao Zongming Lu Chunheng Zhai Ligong He Keng Ye Zhen

Editorial Board: (in order of strokes of Chinese surname)

Wen Jianwu Ren Caifang Liu Chengxiang Quan Xianzuo

Li Qiming Li Qiang Li Luhua Su Fugang Jin Zhaofeng

Lin Xianyu Zhang Weimin Zhang Shouqing Zhang Xinmin

Qiu Xiaohua Xu Zhengyi Zhang Zhongji Xie Hongguang

II . Editorial Staff

Editor - in - chief: Ye Zhen

Associate editor - in - chief: Xie Hongguang Jin Zhaofeng

Director of editorial department: Li Xiaowei Zhu Weisheng

Deputy Director of editorial department: Zhou Lidong Xu Hui Huang Pei

Editorial Staff (in order of strokes of Chinese surname)

Ma Jingkui Wang Meng Wang Youjuan Wang Yuexin Shi Ting

Shi Yihua Xing Junling Du Xishuang Li Li Li Xuezhi

Li Xiaochao Li Huimin Shen Zhihong Chen Xiaojie Ji Yonghua

Zhang Qi Zhang Xiaolu Zhang Xiyun Yang Xiaoming Hao Shenglong

Tang Ping Cui Xiaohong Cheng Hongli Dai Guifang

English proofreaders: Wu Hui

English translators: Wu Hui Zhu Weisheng Xu Hui Zhou Lidong Hao Shenglong

Coordinator: Xu Hui Song Anhui

Data processing: Hao Shenglong Shi Yihua

III . Other Related Staff

Director of publish department: Liu Guolin

Director of distribution department: Nie Zhenjie Suo Guiqi

Cover design: Zhang Jianmin

编 者 说 明

一、《中国统计年鉴——1997》是一部全面反映中华人民共和国经济和社会发展的资料性年刊。本书收录了全国和各省、自治区、直辖市1996年经济和社会各方面大量的统计数据，以及历史重要年份和近十年的全国主要统计数据。

二、全书内容分为20个部分，即，1. 行政区划和自然资源；2. 综合；3. 人口；4. 从业人员和职工工资；5. 固定资产投资；6. 能源生产和消费；7. 财政；8. 物价指数；9. 人民生活；10. 城市概况；11. 农业；12. 工业；13. 建筑业；14. 运输和邮电；15. 国内贸易；16. 对外经济贸易和国际旅游；17. 金融和保险；18. 教育、科技和文化；19. 体育、卫生、社会福利和其他；20. 香港特别行政区主要社会经济指标。另附：台湾省、澳门地区主要社会经济指标；我国经济、社会统计指标同世界主要国家比较。简要说明主要包括本篇章的主要内容、资料来源、统计范围、统计方法以及历史的变动情况。各篇末附有《主要统计指标解释》。

三、书中所涉及的全国性统计数据，除行政区划、国土面积、森林资源和人口普查数据外，均未包括香港特别行政区和台湾省、澳门地区。

四、资料中所使用的度量衡单位均采用国际统一标准计量单位。

五、本年鉴的资料来源大部分来自年度统计报表，一部分来自抽样调查。台湾省和澳门地区统计资料分别来自各自编印的《统计月报》和《统计年鉴》。主要国家和地区统计资料来自联合国出版的有关统计资料。

六、本年鉴部分数据合计数或相对数由于单位取舍不同而产生的计算误差均未作机械调整。

七、本年鉴各表中，有关对全表的注解均在该表上方，对表中部分指标的注解则在该表下方。凡带续表的资料，对部分指标的注解一律在最后一张续表的下方。

八、本年鉴表中的符号使用说明：“…”表示数据不足本表最小单位数；“空格”表示该项统计指标数据不详或无该项数据；“#”表示其中的主要项；“*”或“①”表示本表下有注解；由于版面原因，部分计量单位100000000用 10^8 表示；10000用 10^4 表示。

Preface

I .China Statistical Yearbook 1997 is an annual statistics publication, which covers very comprehensive data series in 1996 and some selected data series in historically important years and the most recent ten years at national level and local levels of province, autonomous region, and municipalities directly under the central government and therefore, reflects various aspects of China's social and economic development.

II .The book contains the following twenty parts, 1. Division of Administrative Areas and Natural Resources; 2. General Survey; 3. Population; 4. Employment and Wages; 5. Investment in Fixed Assets; 6. Production and Consumption of Energy; 7. Government Finance; 8. Price Indices; 9. People's Livelihood; 10. General Survey of Cities; 11. Agriculture; 12. Industry; 13. Construction; 14. Transportation, Postal and Telecommunications Services; 15. Domestic Trade; 16. Foreign Trade and Economic Cooperation and International Tourism; 17. Finance and Insurance; 18. Education, Science and Culture; 19. Sports, Public Health, Social Welfare and others; 20. Main Social and Economic Indicators of Hong Kong Special Administrative Region. In the appendices listed are Main Social and Economic Indicators of Taiwan province and the region of Macao; A Comparison of Economic and Social Indicators Among People's Republic of China and Other Countries. In brief introduction at the beginning of each part, mainly Coverage of this chapter, data sources, Statistical Coverages, Statistical methods and historical Changes are concerned. In addition, Explanatory Notes on Main Indicators are provided at the end of each part.

III .The national data in this book do not include that of Hong Kong Special administrative, and Taiwan province and the region Macao except for divisions of administrative areas territory, forest resources, and population census.

IV .The units of measurement used in this book are internationally standard measurement units.

V .The major data sources of this publication are obtained from annual statistical reports, and some from sample surveys. Data of Taiwan and the regions of Macao are collected from Monthly Statistics Bulletin and Statistical Yearbook compiled by Taiwan and

Macao respectively. Data for major countries and territories are collected from various statistical publications published by the United Nations.

VI. Statistical discrepancies due to rounding are not adjusted in this book.

VII. The notes concerning the whole table are placed at the upper part of the table, while the notes concerning individual indicators are placed at the lower part. If the table is a continued one, the footnotes are placed in the last page.

VIII. Notations used in this book:

"..." indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table, "(blank)" indicates that the data not available. "#" indicates the major items of the total, "*" or "①" indicated "see footnotes below". When the unit is 1000000000 we shorten some of them as 10^{-8} . when the unit is 10000 tons or persons, etc., we shorten some of them as 10^{-4} so as to save the space for printing.

目 录

CONTENTS

一、行政区划和自然资源

Chapter 1 ADMINISTRATIVE DIVISION AND NATURAL RESOURCES

简要说明	(1)
BRIEF INTRODUCTION	
1-1 全国行政区划(1996年底)	(3)
DIVISIONS OF ADMINISTRATIVE AREAS IN CHINA (END OF 1996)	
1-2 自然状况	(4)
NATURAL CONDITIONS	
1-3 自然资源	(5)
NATURAL RESOURCES	
1-4 土地状况	(6)
LAND CHARACTERISTICS	
1-5 主要山脉基本情况	(6)
MAIN MOUNTAIN RANGES	
1-6 各地区国有土地使用权出让和划拨情况(1996年)	(7)
LEASE AND ADMINISTRATIVE ALLOCATION OF THE USE RIGHT OF STATE-OWNED LAND BY REGION (1996)	
1-7 主要河流基本情况	(8)
MAJOR RIVERS	
1-8 河流流域面积	(8)
DRAINAGE AREA OF RIVERS	
1-9 全国内陆水面面积	(9)
INLAND WATER AREA	
1-10 海区海域及渔场面积	(9)
SEA AREA AND AREAS OF FISHING GROUND	
1-11 浅海滩涂海湾可养殖面积	(9)
SHALLOW SEA AND SEABEACH AREA FOR CULTIVATION	
1-12 主要城市平均气温(1996年)	(10)
MONTHLY AVERAGE TEMPERATURE IN MAJOR CITIES (1996)	
1-13 主要城市平均湿度(1996年)	(11)
AVERAGE HUMIDITY IN MAJOR CITIES (1996)	
1-14 主要城市降水量(1996年)	(12)
MONTHLY PRECIPITATION IN MAJOR CITIES (1996)	
1-15 主要城市日照时数(1996年)	(13)
MONTHLY SUNSHINE HOURS IN MAJOR CITIES (1996)	
主要统计指标解释	(14)
EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

二、综合

Chapter 2 GENERAL SURVEY

简要说明	(17)
BRIEF INTRODUCTION	
2-1 各部门机构数	(21)
GRASSROOTS UNITS IN VARIOUS SECTORS	
2-2 国民经济和社会发展总量与速度指标	(24)
PRINCIPAL AGGREGATE INDICATORS ON NATIONAL ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT AND THEIR RELATED INDICIES AND GROWTH RATES	
2-3 国民经济和社会发展结构指标	(32)
STRUCTURAL INDICATORS ON NATIONAL ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT	
2-4 国民经济和社会发展比例和效益指标	(36)
INDICATORS ON PROPORTIONS AND EFFICIENCY IN NATIONAL ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT	
2-5 国有企业年底固定资产原值	(39)
ORIGINAL VALUE OF FIXED ASSETS IN STATE-OWNED ENTERPRISES	
2-6 国有企业年底固定资产净值	(39)
NET VALUE OF FIXED ASSETS IN STATE-OWNED ENTERPRISES (YEAR-END)	
2-7 平均每天主要社会经济活动	(40)
SELECTED INDICATORS ON AVERAGE DAILY SOCIAL AND ECONOMIC ACTIVITIES	
2-8 人均主要工农业产品产量	(41)
PER CAPITA OUTPUT OF MAJOR INDUSTRIAL AND MAJOR AGRICULTURAL PRODUCTS	
2-9 国内生产总值和指数	(42)
GROSS DOMESTIC PRODUCT AND ITS INDICES	
2-10 各地区国内生产总值和指数	(43)
GROSS DOMESTIC PRODUCT AND ITS INDICES BY REGION	
2-11 各地区国内生产总值(1996年)	(44)
GROSS DOMESTIC PRODUCT BY REGION (1996)	
2-12 支出法国内生产总值	(46)
GROSS DOMESTIC PRODUCT CALCULATED WITH EXPENDITURE APPROACH	
2-13 支出法国内生产总值结构	(47)
STRUCTURE OF GROSS DOMESTIC PRODUCT CALCULATED WITH EXPENDITURE APPROACH	
2-14 各地区支出法国内生产总值(1995年)	(48)
GROSS DOMESTIC PRODUCT CALCULATED WITH EXPENITURE APPROACH BY REGION (1995)	
2-15 各地区资本形成总额及构成(1995年)	(49)
GROSS CAPITAL FORMATION AND IT'S COMPOSITION BY REGION (1995)	
2-16 各地区最终消费及构成(1995年)	(50)
FINAL CONSUMPTION EXPENDITURE AND IT'S COMPOSITION BY REGION (1995)	
2-17 各地区国内生产总值项目结构(1996年)	(51)
STRUCTURE OF GROSS DOMESTIC PRODUCT BY REGION (1996)	
2-18 1995年投入产出基本流量表(中间使用部分)	(52)
INTERMEDIATE USE PART OF 1995 INPUT-OUTPUT TABLE	

2-19	1995年投入产出基本流量表(最终使用部分)	(52)
	FINAL USE PART OF 1995 INPUT-OUTPUT TABLE	
2-20	投入产出直接消耗系数表(1995年)	(53)
	DIRECT INPUT COEFFICIENT OF INPUT-OUTPUT TABLE (1995)	
2-21	投入产出完全消耗系数表(1995年)	(54)
	TOTAL INPUT COEFFICIENTS OF INPUT-OUTPUT TABLE (1995)	
2-22	民族自治地方行政区划(1996年)	(54)
	ADMINISTRATIVE DIVISION OF MINORITY NATIONAL AUTONOMOUS AREAS (1996)	
2-23	民族自治地方自然资源	(55)
	NATURAL RESOURCES IN MINORITY NATIONAL AUTONOMOUS AREAS	
2-24	民族自治地方人口	(55)
	POPULATION IN MINORITY NATIONAL AUTONOMOUS AREAS	
2-25	全国少数民族分布的主要地区	(56)
	GEOGRAPHIC DISTRIBUTION OF MINORITY NATIONALITIES	
2-26	民族自治地方经济和少数民族文化教育	(57)
	MAIN ECONOMIC INDICATORS OF MINORITY NATIONALITY AUTONOMOUS AREAS AND EDUCATION AND PUBLICATIONS FOR MINORITY NATIONALITIES	
2-27	民族自治地方主要经济指标发展速度	(58)
	OF MAIN ECONOMIC GROWTH RATES IN MINORITY NATIONALITY AUTONOMOUS AREAS	
	主要统计指标解释	(59)
	EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

三、人口

Chapter 3 POPULATION

	简要说明	(67)
	BRIEF INTRODUCTION	
3-1	人口数及构成	(69)
	POPULATION AND ITS COMPOSITION	
3-2	人口出生率、死亡率、自然增长率	(69)
	BIRTH RATE, DEATH RATE AND NATURAL GROWTH RATE OF POPULATION	
3-3	各地区总人口和出生率、死亡率、自然增长率(1996年)	(70)
	TOTAL POPULATION AND BIRTH RATE, DEATH RATE AND NATURAL GROWTH RATE BY REGION (1996)	
3-4	四次全国人口普查人口基本情况(年中数)	(71)
	BASIC STATISTICS ON NATIONAL POPULATION CENSUS IN 1953, 1964, 1982 AND 1990 (MIDDLE OF YEAR)	
3-5	各地区户数、人口数、性别比和户规模	(72)
	HOUSEHOLD, POPULATION AND SEX RATIO BY REGION	
3-6	分地区、分性别的各种户口状况人口	(74)
	POPULATION RESIDENCE BY REGION AND BY SEX	
3-7	各地区人口年龄构成和负担系数	(76)
	POPULATION AGE COMPOSITION AND DEPENDANCY RATIO BY REGION	
3-8	各地区分性别的15岁及15岁以上文盲半文盲人口	(77)
	ILLITERATE AND SEMI-LITERATE POPULATION AGED 15 AND OVER BY SEX AND REGION	

3-9 各地区按性别和受教育程度分的人口	(78)
POPULATION BY SEX, EDUCATIONAL LEVEL AND REGION	
3-10 各地区按性别和婚姻状况分的人口	(80)
MARITAL STATUS OF POPULATION BY SEX AND REGION	
3-11 各地区家庭户类型	(83)
NUMBER OF FAMILY HOUSEHOLDS WITH DIFFERENT SIZE BY REGION	
3-12 各地区 15-49 岁妇女活产和存活子女状况	(84)
LIVE BIRTHS AND LIVING CHILDREN OF WOMEN AGED 15-49 BY REGION	
主要统计指标解释	(85)
EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

四、从业人员和职工工资

Chapter 4 EMPLOYMENT AND WAGE

简要说明	(89)
BRIEF INTRODUCTION	
4-1 就业基本情况	(93)
EMPLOYMENT	
4-2 按三次产业分的从业人员	(94)
NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY TYPE OF INDUSTRY	
4-3 各地区按三次产业分的从业人员(1996年)	(95)
NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY TYPE OF INDUSTRY AND REGION (1996)	
4-4 按城乡分的从业人员	(96)
NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY RESIDENCE IN URBAN AND RURAL AREAS	
4-5 分行业从业人员	(98)
NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY SECTOR	
4-6 分行业职工人数	(100)
NUMBER OF STAFF AND WORKERS BY SECTOR	
4-7 分经济类型和细行业全部职工人数(1996年底)	(102)
NUMBER OF STAFF AND WORKERS BY OWNERSHIP AND SECTOR IN DETAIL (END OF 1996)	
4-8 分经济类型和细行业全部女职工人数(1996年底)	(104)
NUMBER OF FEMALE STAFF AND WORKERS BY OWNERSHIP AND SECTOR IN DETAIL (END OF 1996)	
4-9 分经济类型和细行业女职工占全部职工比重(1996年底)	(106)
PROPORTION OF FEMALE STAFF AND WORKERS BY OWNERSHIP AND SECTOR IN DETAIL (END OF 1996)	
4-10 国有经济单位分行业职工人数	(108)
NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR	
4-11 城镇集体经济单位分行业职工人数	(110)
NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN URBAN COLLECTIVE OWNED UNITS BY SECTOR	
4-12 其他经济单位分行业职工人数	(112)
NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN UNITS OF OTHER TYPES OF OWNERSHIP BY SECTOR	
4-13 分行业女职工人数	(112)
NUMBER OF FEMALE STAFF AND WORKERS BY SECTOR	

4-14	合同制职工人数	(113)
	NUMBER OF CONTRACT STAFF AND WORKERS	
4-15	国有经济单位分行业合同制职工人数	(114)
	NUMBER OF CONTRACT STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR	
4-16	城镇私营企业和个体分行业从业人数	(116)
	NUMBER OF EMPLOYED PERSONS IN URBAN PRIVATE ENTERPRISES AND SELF-EMPLOYED INDIVIDUALS BY SECTOR	
4-17	各地区私营企业从业人员(1996年底)	(117)
	NUMBER OF EMPLOYED PERSONS IN PRIVATE ENTERPRISES BY REGION (END OF 1996)	
4-18	各地区个体从业人员(1996年底)	(118)
	NUMBER OF SELF-EMPLOYED INDIVIDUALS BY REGION (END OF 1996)	
4-19	工业、建筑业企业各岗位职工人数(1996年底)	(119)
	NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN INDUSTRY AND CONSTRUCTION ENTERPRISES BY OCCUPATION (END OF 1996)	
4-20	城镇新就业人数	(120)
	NUMBER OF NEWLY EMPLOYED PERSONS IN URBAN AREAS.	
4-21	职工工资总额和指数	(121)
	TOTAL WAGES OF STAFF AND WORKERS AND RELATED INDEX.	
4-22	职工工资增长情况	(122)
	INCREASES IN WAGES OF STAFF AND WORKERS	
4-23	职工平均工资及指数	(123)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS AND RELATED INDICES	
4-24	分行业职工平均工资	(124)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS BY SECTOR	
4-25	分细行业职工平均工资(1996年)	(126)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS BY SECTOR IN DETAIL (1996)	
4-26	国有经济单位分行业职工平均工资	(128)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR	
4-27	城镇集体经济单位分行业职工平均工资	(130)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS IN URBAN COLLECTIVE OWNED UNITS BY SECTOR	
4-28	其他经济单位分行业职工平均工资	(132)
	AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS IN UNITS OF OTHER TYPES OF OWNERSHIP BY SECTOR	
4-29	分地区职业介绍机构基本情况(1996年)	(133)
	BASIC CONDITIONS OF EMPLOYMENT SERVICES BY REGION (1996)	
4-30	分地区劳动部门职业介绍工作情况(1996年底)	(134)
	SITUATIONS IN EMPLOYMENT SERVICES OF LABOUR DEPARTMENTS BY REGION (END OF 1996)	
4-31	分地区从业人员受教育程度分组构成	(135)
	COMPOSITION OF EMPLOYED PERSONS BY EDUCATIONAL LEVEL AND REGION	
4-32	分地区男性从业人员受教育程度分组构成	(136)
	COMPOSITION OF MALE EMPLOYED PERSONS BY EDUCATIONAL LEVEL AND REGION	

4-33	分地区女性从业人员接受教育程度分组构成	(137)
	COMPOSITION OF FEMALE EMPLOYED PERSONS BY EDUCATIONAL LEVEL AND REGION	
4-34	分受教育程度从业人员按年龄和性别分组构成	(138)
	COMPOSITION OF EMPLOYED PERSONS BY AGE AND SEX/EDUCATIONAL LEVEL	
4-35	分地区按未工作时间分组的失业人员构成(1996年)	(139)
	COMPOSITION OF UNEMPLOYED PERSONS BY REGION AND NON-WORKING TIMES (1996)	
4-36	按年龄、受教育程度分组的失业人员	(140)
	UNEMPLOYED PERSONS GROUPED BY AGE/EDUCATIONAL LEVEL	
4-37	按年龄、性别、未工作时间分组的失业人员	(141)
	UNEMPLOYED PERSONS GROUPED BY AGE/SEX/NON-WORKING TIME	
4-38	分地区领取失业救济金及在职业介绍机构登记的失业人员占失业人口的比	(142)
	PERCENTAGE OF UNEMPLOYED PERSONS RECEIVING UNEMPLOYMENT RELIEF PAYMENTS AND REGISTERED AT EMPLOYMENT SERVICES BY REGION	
	主要统计指标解释	(143)
	EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

五、固定资产投资

Chapter 5 INVESTMENT IN FIXED ASSETS

	简要说明	(147)
	BRIEF INTRODUCTION	
5-1	全社会固定资产投资	(149)
	TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS	
5-2	全社会固定资产投资(按经济类型分)	(150)
	TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS BY OWNERSHIP	
5-3	全社会固定资产投资(按资金来源和构成成分)	(151)
	TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS BY SOURCE OF FINANCE AND USE OF FUND	
5-4	按经济类型分的全社会固定资产投资(1996年)	(152)
	TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS BY OWNERSHIP(1996)	
5-5	国有经济按各种分组的固定资产投资	(154)
	INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF STATE-OWNED UNITS	
5-6	基本建设和更新改造投资	(155)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION AND INNOVATION	
5-7	按资金来源和隶属关系分的基本建设投资	(156)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION OF STATE-OWNED UNITS BY SOURCE OF FUNDS AND ADMINISTRATIVE RELATIONSHIP	
5-8	按构成和建设性质分的基本建设投资	(157)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION OF STATE-OWNED UNITS BY USE OF FUNDS AND TYPE OF CONSTRUCTION	
5-9	国民经济各行业按建设性质分的基本建设投资(1996年)	(158)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION IN STATE-OWNED UNITS BY TYPE OF CONSTRUCTION AND BY SECTOR(1996)	
5-10	按国民经济行业分的基本建设投资	(160)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION OF STATE-OWNED UNITS BY SECTOR	

5-11	按项目规模分的基本建设投资及项目个数	(162)
	NUMBER OF CAPITAL CONSTRUCTION PROJECTS OF STATE-OWNED UNITS BY PROJECT SIZE	
5-12	基本建设房屋建筑面积	(163)
	FLOOR SPACE OF BUILDINGS OF STATE-OWNED UNITS THROUGH CAPITAL CONSTRUCTION	
5-13	国民经济各行业基本建设新增固定资产	(164)
	NEWLY INCREASED FIXED ASSETS OF STATE-OWNED UNITS THROUGH CAPITAL CONSTRUCTION BY SECTOR	
5-14	各地区基本建设施工、投产项目个数和新增固定资产	(166)
	NUMBER OF CAPITAL CONSTRUCTION PROJECTS UNDER CONSTRUCTION AND PUT INTO USE AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS BY REGION	
5-15	国民经济各行业基本建设施工、投产项目个数(1996年)	(167)
	NUMBER OF CAPITAL CONSTRUCTION PROJECTS UNDER CONSTRUCTION AND PUT INTO USE BY SECTOR(1996)	
5-16	国民经济各行业基本建设投资和新增固定资产(1996年)	(170)
	INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS BY SECTOR(1996)	
5-17	基本建设新增主要产品生产能力	(172)
	NEWLY INCREASED PRODUCTION CAPACITY OF STATE-OWNED UNITS THROUGH CAPITAL CONSTRUCTION	
5-18	按资金来源和隶属关系分的更新改造投资	(174)
	INVESTMENT IN INNOVATION BY SOURCE OF FUNDS AND ADMINISTRATIVE RELATIONSHIP	
5-19	按构成和建设性质分的更新改造投资	(175)
	INVESTMENT IN INNOVATION IN STATE-OWNED UNITS BY USE OF FUNDS AND TYPE OF CONSTRUCTION	
5-20	按国民经济行业分的更新改造投资(1996年)	(176)
	INVESTMENT IN INNOVATION IN STATE-OWNED UNITS IN 1996 BY SECTOR	
5-21	国民经济各行业按建设性质分的更新改造投资(1996年)	(178)
	INVESTMENT IN INNOVATION IN STATE-OWNED UNITS BY TYPE OF CONSTRUCTION AND SECTOR (1996)	
5-22	按国民经济行业分的更新改造新增固定资产	(180)
	NEWLY INCREASED FIXED ASSETS OF STATE-OWNED UNITS THROUGH INNOVATION BY SECTOR	
5-23	国民经济各行业更新改造施工、投产项目个数(1996年)	(182)
	NUMBER OF INNOVATION PROJECTS UNDER CONSTRUCTION AND PUT INTO USE IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR (1996)	
5-24	国民经济各行业更新改造投资和新增固定资产(1996年)	(184)
	INVESTMENT IN INNOVATION AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR (1996)	
5-25	各地区更新改造施工、投产项目个数和新增固定资产	(186)
	NUMBER OF INNOVATION PROJECTS UNDER CONSTRUCTION AND PUT INTO USE AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS IN STATE-OWNED UNITS BY REGION	
5-26	各地区大中型工业企业更新改造项目个数、投资和新增固定资产(1996年)	(187)
	NUMBER OF INNOVATION PROJECTS, INVESTMENT AND NEWLY INCREASED	

	FIXED ASSETS IN STATE-OWNED LARGE AND MEDIUM-SIZED INDUSTRIAL ENTERPRISES BY REGION (1996)	
5-27	大中型工业企业更新改造项目个数、投资和新增固定资产(1996年)	(188)
	NUMBER OF INNOVATION PROJECTS, INVESTMENT AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS IN STATE-OWNED LARGE AND MEDIUM-SIZED INDUSTRIAL ENTERPRISES BY BRANCH (1996)	
5-28	更新改造新增主要产品生产能力	(190)
	NEWLY INCREASED PRODUCTION CAPACITY OF STATE-OWNED UNITS THROUGH INNOVATION	
5-29	按用途分的更新改造投资和房屋建筑面积	(192)
	INVESTMENT IN INNOVATION IN STATE-OWNED UNITS BY PURPOSE AND FLOOR SPACE OF BUILDINGS	
5-30	城镇集体单位各行业固定资产投资和新增固定资产(1996年)	(192)
	INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF URBAN COLLECTIVE OWNED UNITS BY SECTOR (1996)	
5-31	各地区城镇集体单位按构成成分的固定资产投资和房屋建筑面积	(193)
	INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF URBAN COLLECTIVE OWNED UNITS BY USE OF FUNDS AND FLOOR SPACE OF BUILDINGS BY REGION	
5-32	各地区城镇集体单位按国民经济行业分的固定资产投资(1996年)	(194)
	INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF URBAN COLLECTIVE OWNED UNITS BY SECTOR AND BY REGION (1996)	
5-33	城镇和工矿区个人建房	(196)
	BUILDING CONSTRUCTION BY INDIVIDUALS IN CITIES AND TOWNS AND IN INDUSTRIAL AND MINING AREAS	
5-34	农村个人固定资产投资和建房	(197)
	INDIVIDUAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS AND BUILDING CONSTRUCTION IN RURAL AREAS	
5-35	房地产开发企业基本情况(1996年)	(198)
	BASIC CONDITIONS OF ENTERPRISES FOR REAL ESTATE DEVELOPMENT (1996)	
5-36	房地产开发经营情况	(199)
	REAL ESTATE DEVELOPMENT AND MANAGEMENT	
5-37	商品房屋销售情况	(200)
	SALES OF COMMERCIAL HOUSES	
5-38	各地区房地产开发建设投资总规模及完成投资(1996年)	(201)
	GENERAL SCALE OF AND ACTUALLY COMPLETED INVESTMENT IN REAL ESTATE DEVELOPMENT BY REGION (1996)	
5-39	各地区房地产开发建设房屋建筑面积和造价(1996年)	(202)
	FLOOR SPACE OF BUILDINGS AND THEIR COST IN REAL ESTATE DEVELOPMENT BY REGION (1996)	
	主要统计指标解释	(203)
	EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

六、能源生产和消费

Chapter 6 PRODUCTION AND CONSUMPTION OF ENERGY

简要说明	(213)
------	---------

BRIEF INTRODUCTION	(215)
6-1 能源生产总量及构成	(215)
TOTAL PRODUCTION OF ENERGY AND ITS COMPOSITION	
6-2 能源消费总量及构成	(215)
TOTAL CONSUMPTION OF ENERGY AND ITS COMPOSITION	
6-3 综合能源平衡表	(216)
OVERALL ENERGY BALANCE	
6-4 煤炭平衡表	(217)
COAL BALANCE SHEET	
6-5 石油平衡表	(218)
PETROLEUM BALANCE	
6-6 电力平衡表	(219)
ELECTRICITY BALANCE SHEET	
6-7 分行业能源消费总量和主要能源品种消费量(1995年)	(220)
CONSUMPTION OF TOTAL ENERGY AND ITS MAIN VARIETIES BY SECTOR (1995)	
6-8 能源生产弹性系数	(222)
ELASTICITY RATIO OF ENERGY PRODUCTION	
6-9 能源消费弹性系数	(222)
ELASTICITY TATIO OF ENERGY CONSUMPTION	
6-10 能源加工转换效率	(223)
EFFICIENCY OF ENERGY CONVERSION	
6-11 平均每天各种能源消费量	(223)
AVERAGE DAILY ENERGY CONSUMPTION BY VARIETY	
6-12 分品种生活能源年消费总量	(224)
AVERAGE ANNUAL RESIDENTIAL ENERGY CONSUMPTION BY VARIETY	
6-13 每人年平均生活用能源	(224)
ANNUAL AVERAGE RESIDENTIAL ENERGY CONSUMPTION PER CAPITA	
主要统计指标解释	(225)
EXPLANATORY NOTES ON MAIN STATISTICAL INDICATORS	

七. 财政

Chapter 7 PUBLIC FINANCE

简要说明	(229)
BRIEF INTRODUCTION	
7-1 财政收入基本情况	(233)
BASIC SITUATIONS OF GOVERNMENT REVENUE	
7-2 财政支出基本情况	(234)
BASIC SITUATIONS OF GOVERNMENT EXPENDITURES	
7-3 国家财政收支总额及增长速度	(235)
TOTAL GOVERNMENT REVENUE AND EXPENDITURES AND THEIR INCREASE RATE	
7-4 国家财政收支平衡表	(236)
BALANCE TABLE OF GOVERNMENT REVENUE AND EXPENDITURES	
7-5 国家财政分部门收入	(237)
GOVERNMENT REVENUE BY SECTOR	